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Za pośrednictwem 

Przewodniczącego 
Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie przebudowy sygnalizacji świetlnej dla wykonania 
przejazdu rowerowego przez ul. Zielone Wzgórze. 
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W nawiązaniu do pisma Rady Dzielnicy Sławin z dnia 27 sierpnia 2021 roku, które było 

reakcją na pismo IR-RI.BE2.53.2021 z dnia 27 07 2021 i po konsultacjach z Radą Dzielnicy pragnę 

zwrócić uwagę Pana Prezydenta, że Rada Dzielnicy miała wspomóc tę inwestycję w wyso�ości 20 

tys. zł, co też uczyniła zgodnie z wyceną dokonaną przez ZDiM (pismo DR-IR-RD.5334.7.2021.2 z 

dnia 06 05 2021). 

Rada Dzielnicy nie może ponosić konsekwencji złej wyceny inwestycji, zważywszy, że po 

pierwsze dysponuje bardzo ograniczonymi środkami, po drugie, że zgodnie z procedurą musi te 

środki rozdysponować do końca pierwszego półrocza, co też miało miejsce. 

Prezydent Artur Szymczyk w piśmie ZR-ZR.1.7223.1.48.2020 z dnia 12 03 2021 deklarował 

realizację tego zadania przez gminę Lublin, a środki przekazane przez Radę 'Dzielnicy były tylko 

wsparciem tego zadania. 

W tej sytuacji proszę Pana Prezydenta o prz.ekazanie brakującej kwoty na realizację tego 

zadania ze względu na powyższe argumenty, jak i na fakt potrzeby społecznej oraz konieczność 

zakończenia spraw związanych z odbiorem ulicy Zielone Wzgórze. 

Mam nadzieje, że sprawa doczeka się realizacji jeszcze w tym 2021 roku. 
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